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Csengeri Kamilla megnyitja az ülést 2023. október 5. 18:15-kor.
Első teendő egy levezető elnök, egy jegyzőkönyvvezető és 3 szavazatszámláló választása. Tanács
Gerda jelölte Csengeri Kamillát levezető elnöknek, Csengeri Kamilla jelölte Tanács Gerdát
jegyzőkönyvvezetőnek, Csengeri Kamilla jelölte Papp Zsombort, Varga Ádámot és Szabó Bencét
szavazatszámlálónak, akik egyhangúlag meg lettek szavazva. (14 igen, 1 nem)

1. Beszámolók

Elnök:

Csengeri Kamilla (Kamilla) szerint gördülékenyen ment az EHB munkája az előző ciklusban.
Történt 2 lemondás, Papp Zsombor FÓKA-koordinátor és Szabó Vencel PR-felelős részéről,
viszont nem történt újraválasztás, hanem 2 embernek lett ledelegálva a két poszt feladatainak
elvégzése. Az EHB programjainak nagy volt a látogatottsága, és jó arányban tagosodtak a
hallgatók.

Titkár:

Tanács Gerda (Gerda) minden elnökségi ülésen ott volt, és mindegyikről vezetett jegyzőkönyvet,
amiket elküldött ellenőrzésre Kamillának. A programok nagy részén is ott volt, és igyekezett
segíteni. Továbbra is tervez tisztségben maradni.

FÓKA-koordinátor

Betöltetlen, úgyhogy nincs beszámoló.

Honlapfelelős

Jánosi Dániel (Dani) nem volt jelen a tisztújító közgyűlésen, úgyhogy Kamilla olvasta fel a
beszámolóját.
Dani az EHB oldalát fejlesztette, a mentorok, elnökségi tagok listáját frissítette. A HÖK és
Mafihe szabályokat is frissítette az oldalon. Frissítve lettek az elérhetőségek, lett megoldás a
szobaszám megváltoztatására a honlap fejlécében. A TDK hét, Fiziqs Foci felkerült a honlapra
és a jegyzőkönyveket is feltöltötte. Dani tervez tisztségben maradni.

Programfelelős

Cserpák Márkó Mihály (Márkó) szerint a november 18-ai Fiziqs Csocsó sikeres volt. Az elmúlt
időszakban szervezésre került egy Tea és Kex Groma Istvánnal majd még egy Katz Sándorral,
egy TDK hét, egy Pi-naPi Pi-Pingálás, egy Deriváló Bajnokság, egy Fiziqs Foci és egy Komp-
lex Számháború. Az utóbbi rekordnagyságú tömeget vonzott. Az előző időszakban voltak
hagyományos programok, és olyanok is, amik egy ideje nem voltak megszervezve, de a mostani
elnökségi visszahozta. A létszámot illetően eléggé fluktuáló volt az előző évekhez képest, de
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voltak nagysikerű programok is. Nagy sikere volt a Komplex Számháborún kívül még a Groma
Istvánnal levő Tea és Kexnek, illetve a Fiziqs Csocsónak is. Márkó nem tervez az EHB-ban
maradni, megpályáz egy pozíciót a Mafihében.

PR-felelős

Betöltetlen.

Általános elnökségi tagok

A 3 általános elnökségi tag (Deák Bendegúz (Bendegúz), Reichardt András (Reich), Klebercz
Timon (Tim)) szerint jól elvégezték a feladataikat, elmosogattak, bevásároltak, ha kellett. Rek-
lámozták az évfolyamtársaiknak a programokat, és a legtöbb programon ott voltak. Tim a
tisztsége nagy része alatt nem általános elnökségi tag feladatokat végezett el, hanem PR felada-
tokat látott el Vencel lemondása után. Kamilla és az előző ciklus PR-felelőse Malatinszky Adél
segítségével gyorsan beletanult a feladatkörbe. Reich nem tervez EHB tisztségben maradni,
Bendegúz a Mafihében szeretne tevékenykedni, Tim pedig szívesen lenne EHB-ban PR-felelős.

Szavazás a beszámolókról

A beszámolók elfogadásáról szavaztunk (igen, elfogadja; nem, nem fogadja el; tartózkodik), az
eredmények:

• Elnök: 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás

• Titkár: 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás

• Programfelelős: 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás

• Honlapfelelős: 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás

• Általános elnökségi tagok:

– Deák Bendegúz: 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás

– Reichardt András: 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás

– Klebercz Timon: 13 igen, 2 nem, 0 tartózkodás

Mindenkindek a beszámolója el lett fogadva.

2. Tisztújítás

Elnök

Reichardt András jelöli Csengeri Kamillát elnöknek, és ő elfogadja. Varga Ádám (Ádám) jelöli
Papp Zsombort (Zsombi), de ő nem fogadja el.
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Kamilla szeretne megint elnök lenni, mert szerinte jól csinálta. Szerinte jó programokat csi-
náltak az elnökséggel, és szeretné folytatni azt, amit elkezdett. Zsombi megkérdezte tőle, hogy
van-e olyan, amit az előző elnökséghez képest változtatna-e, máshogy csinálna. Kamilla szerint
a szembelevő problémákat jól megoldotta. Ezután Kamilla 18:44-kor elhagyta a termet. Zsom-
bi már nagyon régóta dolgozik Kamillával, és szerinte jó vele dolgozni. Gerda szerint is jó vele
dolgozni, jól vitte az elnökséget, jó vezetője volt, és szerinte jó elnöke lenne az EHB-nak most
is. Kamilla 18:46-kor visszajött a terembe.
Csengeri Kamilla 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás és 1 érvénytelen szavazattal meg lett választva
elnöknek.

Titkár

Furuglyás Kristóf (Furu) jelöli Tanács Gerdát titkárnak, és ő elfogadja a jelölést. Gerda az előző
ciklusban is már ellátta a titkár feladatait, szerinte jól végezte el eddig is a feladatait, és szeretné
ezt folytatni a következő ciklusban is, és szívesen segít másban is, ha kell. Kamilla megkérdezte,
hogy hogy áll a tanulmányaival, mire Gerda azt válaszolta, hogy jól. Gerda elhagyta a termet.
Zsombi megkérdezte Kamillát, hogy szívesen dolgozna-e vele, mire Kamilla azt felelte, hogy
igen. Márkó egyszer megpróbálta elvégezni a titkár feladatát (jegyzőkönyvírás elnökségi ülés
közben), és csak másfél percig bírta, úgyhogy szerinte Gerda jól végezte el a titkári feladatait.
Zsombi szerint is (amíg az elnökség tagja volt) jól teljesítette a feladatot. Gerda visszajött a
terembe.
Tanács Gerda 14 igen, 0 nem, 0 tartozkodás és 1 érvénytelen szavazattal meg lett választva
titkárnak.

Programfelelős

Márkó szeretné jelölni Szigeti Boldizsárt (Boldi). Boldi már tavaly is segített, és ma utódképzést
kapott, tudja milyen feladatok várnak rá. Támogatna új programokat, és szeretne 2 Fiziqs
Focit ebben a félévben. Egyelőre nincs új programterve. Tea és Kexre van pár oktató ötlet pl.
Széchenyi Gábor. Bendegúz megkérdezte, hogy nem akarunk-e programot BME-s fizikásokkal.
Boldinak van is ismerőse, aki ott tanul, úgyhogy szerinte jó ötlet lenne egy ELTE-BME fizikus
kocsmázás vagy akár egy Fiziqs Foci. Boldi 19:00-kor kiment a teremből. Ádámnak tetszik a
progresszív gondolkodás, Zsombi pedig mentorfelelős volt előző félévben, és szerinte Boldi jól
csinálta a mentorkodást. Boldi csinálta a társszervezését is a ’SKÜ-nek. Kamilla elmondása
szerint Boldi eléggé a nyakába vette a ’SKÜ-t, és jól lebonyolította, plusz mentorpárja volt, és
jó volt mentorként is. Orosz Míra szerint gólya szemszögből is csak jókat lehetett hallani róla,
ideális jelölt. Boldi 19:04-kor visszajött a terembe.
Szigeti Boldizsár 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodom, 1 érvénytelen szavazattal meg lett szavazva
programfelelősnek.

PR-felelős

Zsombi jelöli Kemenczei Edinát (Dina), aki elfogadja a jelölést. Furu jelöli Klebercz Timont,
aki szintén elfogadja a jelölést. Tim kiment a teremből.

4



Kemenczei Edina

Dina már a Kutatók Éjszakáját is promózta Kis-Tóth Ágival. Beszélt Adéllal is a posztról, és
egy étteremnek is ő csinálja PR-os feladatait, Canva programban tud jól készíteni dolgokat.
Furu megkérdezte, hogy mennyire voltak szigorú követelmények az étteremnél. Dina elmondta,
hogy logót készített, rendszeresen kellett posztolnia, kommunikálni kellett a főnökkel, tudja
tartani, amik meg vannak adva. Furu rákérdezett arra, hogy milyen szakmai képzettségei
vannak, és hogy milyen felületeket használ. Dina tud posztert csinálni Power Pointban, és
a Canva felületet is tudja használni, valamint tud mémeket szerkeszteni és azzal promózni
dolgokat. Kamilla megkérdezte, hogy mennyire rugalmas, pl. kimennek a promók a TDK
hétről, és az utolsó pillanatban lemondja valaki, akkor mennyire tudna gyorsan változtatni.
Dina szerint, ha Kamilla Messengeren ír neki, és van internet, akkor fél órán belül megcsinálja a
teendőt. Dina 19:16-kor kiment a teremből. Kamilla szerint jónak tűnik a posztra azok alapján,
amiket elmondott. Ott volt Kutatók Éjszakáján, mint szervező, és ő ajánlotta Áginak, hogy
legyen ő a promós, és ezen az eseményen is megcsinálta a dolgokat, úgyhogy megbízhatónak
tűnik, szívesen dolgozna vele. Kamilla, Márkó és Furu szerint is jó lehetőség, ha az EHB
elnökségének egyik tagja tanáris hallgató, így a Mafihe jobban elérhetővé válik a többi fizika
tanáris hallgató számára. 19:19-kor Tim bejött a terembe.

Klebercz Timon

Tim másodéves fizika BSc-s hallgató. Eddig is általános elnökségi tag volt, de télen az előző
PR-os lemondása után ő végezte el a PR-os feladatokat. Szerinte nagyon hamar beletanult,
folyékonyan mentek a dolgok, szép színes plakátokat készített a Facebook események fejlécébe
és Discordra is. Ha meg lesz választva, akkor meg szeretné keresni a HÖK kommunikációs
referensét, hogy az épületen belül ki tudjunk rakni plakátokat. Furu rákérdezett arra, hogy hogy
áll a tanulmányaival, mire Tim úgy felelt, hogy ez a félév könnyebb, mint az előző, kevesebb
tárgya van, előző félévben is helyállt, és idén is sikerülni fog. Furu második kérdése az volt,
hogy milyen szakmai készségei vannak, milyen szoftvereket ismer. Tim eddig a FireAlpaca
alkalmazásban készítette a plakátokat, de ki szeretné próbálni a Canvát is. Furu: ha nem
választanák meg, akkor szeretne-e a Mafihe közelében lenni. Tim: igen, szereti a programokat.
Furu: Mafihében szeretne-e tevékenykedni Tim: nem tudja, hogy milyen lehetőségek vannak a
nagy Mafihében. Furu: milyen tisztségben lenne? Tim: ha nincs 3 általános elnökségi tag, akkor
szívesen pályázna erre, bár korábban gondolkodott a programfelelős poszton is, de már nem
pályázik ebben a ciklusban. Barni megkérdezte, hogy ebben a munkában volt-e tapasztalata
előző félévben. Tim: rendes plakátokat nem tervezett, de tud eseményeket létrehozni, szervezett
már régebben is eseményt, ahol Facebook eseményt kellett elkészíteni. Zsombi: van-e olyan,
amit változtatna? Tim: plakátokat szeretné fizikai formában megjeleníteni, és mindig lehet
jobban és szorgalmasabban elvégezni a feladatokat. Boldi: mennyire ment gördülékenyen a
kommunikáció Márkóval? Tim: inkább Kamillával kommunikált. Boldi: ha hirtelen lenne
változás, akkor milyen gyorsan tudna reagálni? Tim: a TDK héten is ő csinálta a táblázatot,
itt is volt lemondás, Kamilla megírta neki, és ő pedig átírta a táblázatot, majd visszaküldte
Kamillának. Barni: arra számított-e, hogy ketten jelentkeznek? Tim: arra számított, hogy
egyedül jelentkezik. 19:29-kor Tim kiment a teremből. Kamilla nehéz szívvel mondta, mert
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kedveli Timet, és amikor elvállalta a PR feladatokat, akkor is lelkes volt, de az utóbbi időben
eléggé kaotikus. Kutatók Éjszakáján teljesen csak úgy eltűnt 2 órára, amikor demonstrátorként
kellett volna segítenie, és nem szólt senkinek sem. Orientációs Napokon is látszódott, hogy
nem tudja kommunikálni, hogy meg fog-e csinálni valamit vagy sem. Kamilla nem érezte azt,
hogy vállalná a felelősséget. Amikor ki kellett rakni a tisztújítóról a posztot, akkor is egy Covid
időből megmaradt posztot rakott ki, amiben benne volt a maszk használata, és a távolságtartás.
Kamilla nem tudja, hogy ez csak egy ideiglenes dolog vagy ez így lenne továbbra is. Zsombi
szerint, ha ez egy egyszeri dolog lenne, akkor azt mondja, jó megesik, de amióta nem lett
megválasztva mentornak, az rendszeresen megtörténik. Csapatvezető tisztségét nagyon rosszul
végezte Orientációs Napokon, kommunikációs problémák itt is voltak, és a kommunikáció fontos
dolog a Mafihe tisztségekben. Jelenleg nem áll készen, hogy PR-felelős legyen. Ihász Hanna
szerint Tim csak egy bizonyos terhelésig bírja, és utána már nem. 2. félévben sokkal több
dolguk lett, és nem bírta, viszont nem érzi a felelősséget. Ádám megkérdezte Kamillát, hogy
tudna-e vele dolgozni, mire Kamilla azt válaszolta, hogy megoldaná, de nehezen.
19:44-kor Jánosi Dániel megérkezett a közgyűlésre.
Barni megkérdezte Boldit, hogy ő tudna-e vele dolgozni, szívesen dolgozna-e vele. Boldi lát
benne potenciált, de Timnek voltak elcsúszásai. Szabó Bence szerint kicsit összemérhetetlen
a 2 jelölt, Dina sok szempontból talpraesettebb és felkészültebb, mint Tim. 19:47-kor Dina és
Tim visszajöttek a terembe. Bence megkérdezte Dinát, hogy mit jelent neki a Mafihe. Dina:
összetartó közösség, ki szeretné próbálni magát egy normális egyetemi közegben.
Szavazás eredményei:
Kemenczei Edina: 12 igen
Klebercz Timon: 3 igen
1 érvénytelen
Kemenczei Edina meg lett választva PR-felelősnek.

FÓKA-koordinátor

Kamilla jelöli Ihász Hannát (Hanna), aki elfogadja a jelölést. Furu jelöli Timet, aki szintén
elfogadja a jelölést. Tim kimegy a teremből.

Ihász Hanna

Köszöni, hogy jelentkezhetett egyetemünk fóka gondozójának, 18 éves kora óta szereti a fókákat.
Kamilla megkérdezte, hogy vannak-e elképzelései a FÓKÁ-ról. Hanna: folyamatosan e-mailben
kellett lekommunikálnia a dolgokat, készült közös Discord szerver a FÓKÁk-nak. A FÓKA-
kérvény leadása megváltozott, van egy online (Google Forms) és egy offline (boríték a Mafihe
előtt). Ha megválasztjuk őt, akkor kimossa a plüss fókákat, és szeretne egy kartondobozból
egy kis helyet csinálni nekik. Szeretne egy Fóka nevű heti programot, ami abból állna, hogy
minden Discord csoportba 1 cuki fóka képét tenné ki. Bencének nagyon tetszik a mostani
"fókázás", mert eddig nem volt, és a heti fókás dolog is jó ötlet szerinte. Dina rákérdezett arra,
hogy a tanárszakosokkal is lesz-e foglalkozva, mert nekik is van 1-2 tantárgyuk, ami nehéz. Ha
kérnek a tanárisok Hannától FÓKÁ-t, akkor majd kérni fog egy kontatktot, mert eddig nem
volt ilyen. Hanna 20:02-kor kiment a teremből. Zsombi: ahogy ő látta, egész jól csinálta, és
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nem volt probléma, minden FÓKA kérés megvolt, az is jó, ha spameli a FÓKÁ-kat, emlékezteti
az embereket. Kamilla: ameddig vállalt a feladatot, mindent jól megcsinált, nagyon aranyos,
hogy a szívén viseli a plüss fókák életét. 20:05-kor Barni elhagyta a termet, és Tim bejött.

Klebercz Timon

Tim bocsánatot akar kérni, hirtelen felindulásból fogadta el a felkérést, ez a pozíció nem nagyon
illik rá, és kéri, hogy szavazzunk Hannára.
Mivel Tim visszalépett, így Hannára szavaztunk igennel vagy nemmel.
Hanna 16 igen, 0 nem, 0 tartózkodom és 0 érvénytelennel meg lett szavazva FÓKA-koordinátornak.

Honlapfelelős

Furu és Dina egyszerre jelölték Jánosi Dánielt, aki elfogadta mindkét felkérést. Dani szerint jól
fejlődött a honlap az elmúlt 1 évben. Amik még hátra vannak: sok szöveg elavult pl. Fizikus
Buli, FÓKA szövege is kb 20 éves. Ezeket kellene aktualizálni, de majd az aktuális felelősökkel
egyeztet megválasztása után. Cél, hogy a honlap minden része aktuális legyen, fel legyenek tölt-
ve a jegyzőkönyvek. Dani kiment a teremből. Bence: egyelőre azt hallotta, hogy a szobaszámot
sikeresen átírta a fejlécben, és érdeklődik, hogy ezen kívül foglalkozik-e rendesen a honlappal.
Kamilla: írt neki egy dokumentumot, és abból megcsinált mindent, gördülékenyen lehet vele
együtt dolgozni. Dina: látja, hogy Dani sokat foglalkozik a honlappal, mindig lelkiismeretesen
megcsinálja a dolgát, megbízható. 20:20-kor Dani visszajött a terembe. Dani 16 igennel, 0
nemmel, 0 tartózkodommal, 0 érvénytelennel meg lett szavazva honlapfelelősnek.

Általános elnökségi tagok

Kamilla jelöli Klebercz Timont, Gaál Barnabást, Orosz Mírát és Grósz Alexandrát általános
elnökségi tagoknak. Barni kezdte, a többiek addig kimentek a teremből.

Gaál Barnabás

Szeretne részt venni a Mafihe és a szakterület életében, volt mentor is. Most Zsombi leadott egy
szakterületi koordinátor (szacskó) pályázatot, és amíg Zsombi tölti be a szacskó posztot, addig
Barni betanul nála, majd ő fog szacskónak pályázni, és így nagyobb tisztséget nem töltene be.
Furu megkérdezte, hogy miket tenne hozzá a Mafihe életéhez. Barni: szeret mosogatni, ismer 2
előző általános elnökségi tagot, és tudja mik a feladatok, szívesen csinálná ezeket a dolgokat. Jól
tudná csinálni a programok promózását, aktívan részt is vett az eddigi eseményeket. Dani: ha
tényleg úgy alakul, hogy elindul szacskónak, és megválasztják, akkor mennyire tudná folytatni
ezt, mivel főleg Zsombitól látta/hallotta, hogy a szacskóság nagyon sok időt elvesz. Barni: nincs
sok tapasztalata ebben egyelőre, úgyhogy nem tud konkrétan válaszolni. Azért választotta ezt
a tisztséget, mert tudná párhuzamosan csinálni a kettőt. Ádi megkérdezte, hogy hogy áll a
tanulmányaival. Barni azt válaszolta, hogy jól. Furu megkérdezte, hogy vidéki-e, mert ha
hétvégén lenne program, akkor el tudna-e jönni. Barni: vidéki, de a hétvégi programokon
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itt tudna lenni. Zsombi: a mentorság során azt vette észre, hogy az online kommunikációja
nem annyira erős, viszont egy általános elnökségi tagnak muszáj jónak lennie, így megkérdezte,
hogy tudna-e ezen javítani. Barni tudna ezen változtatni. Reich megkérdezte, hogy mit jelent
számára a Mafihe. Barni: közösség, család. Kamilla: nem biztos, hogy a legjobb kombináció, ha
szacskó és EHB tag valaki, mert nem nagyon szeretik ezt, ha valaki HÖK-ös és EHB elnökségi
tag. Barni: nem tudja, hogy a kapacitása milyen, ha túl sok lenne, akkor lemond. Barni 20:34-
kor elhagyta a termet. Zsombi: a kommunikáció miatt nem látja, hogy készen áll, de reméli,
hogy javít ezen. 20:37-kor Tim bejött a terembe.

Klebercz Timon

Tim az előző ciklusban is általános elnökségi tag volt, és ez alapján ismerhetjük a munkáját.
Sokat jelent számára a Mafihe, lelkiismeretesen és lelkesen végzi a munkáját. Furu rákérdezett
arra, hogy nem éri-e csalódás, ha megint általános elnökségi tagként kellene tevékenykednie, de
Tim szerint ez egy olyan pozíció, amit kedvel, és vannak feladatkörök, amiket szívesen elvégez.
Nem az, amit várt, és nem erre készült. Az utóbbi 3/4 évben PR-osként tevékenykedett, de
szerinte az általános elnökségi tag feladatok a legszínesebbek. Tim kiment a teremből. Zsombi:
nem támogatja, hogy bármilyen tisztséget elvállaljon, ugyanazt tudja mondani, mint a PR-nál,
nem tudná rendesen csinálni a dolgokat. Furu szerint nagyobb felügyelet kellene Tim felett, és
szájbarágósan elmondani mindent, de Zsombi nem tudja, hogy tud-e tanulni belőle úgy, hogy
nem veszi jól a kritikát. Dani: nem a többiek feladata, hogy folyamatosan rákérdezzen, hogy
megcsinálta-e a munkáját vagy sem. Bendegúz: az érméken kívül szerinte szorgalmasan csinálta
a dolgokat. Boldi szerint ez a félév tanulmányilag lehet még nehezebb lesz, mint az előző, és
Bence aggódik Tim miatt a tanulmányai miatt. Kamilla: voltak dolgok amiket jól megcsinált
jobb félévben, jobb napokban, de ha a többiek azt mondját, hogy ez a félév nehezebb, akkor
így Tim rosszabbul végezné a dolgát.

Grósz Alexandra

Fizikás gólya. A fizika közel áll hozzá, és az utóbbi hetekben aktívan részt is vett a progra-
mokon. Furu: vidéki-e. Szandi: vidéki, de most itt lakik Budapesten. Reich megkérdezte mit
jelent számára a Mafihe. Szandi: sokat jelent neki, összetartó közösséget jelent, és szeretne ide
tartozni. Kamilla megkérdezte tőle, hogy tudja-e, hogy miket csinál egy általános elnökségi tag.
Szandi végignézte az Alapszabályt, tudja mik a feladatok, szerinte fontos a pótember. Szandi
kiment a teremből. Zsombi szerint ő a legaktívabb az évfolyamukban, már ki is nézte egy távoli
szacskó utódnak, sokat promózza a gólyáknak a programokat.

Orosz Míra

Fizikás gólya. Azért jött ide, mert tetszett, amit eddig a Mafihétől látott. Azért jelentkezett
általános elnökségi tagnak, mert azt hallotta, hogy ez egy bevezető tisztség. Mindenki nagyon
szimpatikus neki, és mindenkivel szívesen dolgozna együtt. Kamilla megkérdezte tőle, hogy
tudja-e, hogy egy általános elnökségi tag mit csinál. Míra: mosogat, zsíroskenyeret ken. Furu:
vidéki-e. Míra: agglomerációból jött. Zsombi rákérdezett arra, hogy mit jelent számára a
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Mafihe. Míra: támogató közösséget. 20:59-kor Míra kiment a teremből. Zsombi: Míra is aktív,
lelkes, SzaCs-on is 4-en voltak gólyák, ebből ketten Míra és Szandi. Kamilla: az Orientációs
Napokon Míra volt az első ember, aki be akart tagosodni, és az első gólya, aki odment hozzá,
hogy szeretné ezt csinálni, nagyon lelkesnek tűnik. 21:01-kor mind a négyen visszajöttek a
terembe.
A szavazás eredményei:
Gaál Barnabás: 13 igen
Klebercz Timon: 3 igen
Grósz Alexandra: 14 igen
Orosz Míra: 15 igen
A szavazás alapján Barni, Szandi és Míra lett megszavazva általános elnökségi tagnak.

3. Egyebek

Csengeri Kamilla 21:05-kor lezárta az közgyűlést.

Budapest, 2023. október 05. 21:05

Csengeri Kamilla Tanács Gerda
EHB Elnök EHB Titkár
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